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Č. j.: KaRek/0001/23 

 

Akademický senát Univerzity Pardubice 

 

Z Á P I S 

z 1. zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice, 

konaného dne 10. ledna 2023 v zasedací místnosti rektorátu 

 

Přítomni: dle prezenční listiny celkem 34 senátorů z celkového počtu 39 (viz příloha).  

 

Program zasedání: 

 

1. Informace o průběhu voleb do Akademického senátu Univerzity Pardubice pro funkční 

období 2023–2026, vyhlášení výsledků. Předání osvědčení o členství v AS UPCE. 

2. Jmenování skrutátorů zasedání. 

3. Schválení programu zasedání.  

4. Informace o činnosti odstupujícího předsednictva. 

5. Volba předsednictva AS UPCE. 

6. Volba předsedy AS UPCE. 

7. Ustavení Legislativní komise, Ekonomické komise, Komise pro studium a tvůrčí 

činnost. Volba předsedů komisí AS UPCE.  

8. Různé. 

 

Na začátku zasedání bylo přítomno 33 senátorů. 

Odstupující předseda Akademického senátu Univerzity Pardubice (dále jen „AS UPCE“) 

Ing. Petr Bělina, Ph.D. zahájil ustavující zasedání, přivítal nově zvolené senátorky a senátory 

a popřál jim mnoho úspěchů v jejich práci. Rektor prof. Čapek rovněž senátorům popřál 

úspěšnou práci ve prospěch univerzity. 

Ve 14:10 se na zasedání dostavila senátorka dr. Pozdílková, tč. přítomno celkem 34 senátorů. 

1. Informace o průběhu voleb do Akademického senátu Univerzity Pardubice pro funkční 

období 2023–2026, vyhlášení výsledků. Předání osvědčení o členství v AS UPCE. 

Předseda hlavní volební komise pro volby do AS UPCE dr. Vnenk informoval o průběhu 

a výsledcích elektronických voleb do AS UPCE. Dr. Vnenk uvedl, že volby byly vyhlášeny 

na 20. zasedání AS UPCE dne 4. 10. 2022 s termínem konání 28. 11. – 9. 12. 2022 a hlavní 

volební komise pracovala ve složení: doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D. (FES), Ing. Helena Drobná, 

Ph.D. (FChT), doc. MgA. Jakub Ďoubal, Ph.D. (FR), Mgr. Jan Pospíchal, Ph.D. (FZS), 

Ing. Petr Vnenk, Ph.D. (DFJP). Dílčí volební komise byly jmenovány předsednictvy 

AS jednotlivých fakult.  Volební účast akademických pracovníků (dále jen „AP“) byla 

v jednotlivých volebních celcích 41–71 %, volební účast studentů byla 4–74 %, z toho 

74 % byla účast na FR a bez FR by volební účast studentů byla 4–18 %. Zvoleno bylo celkem 

39 senátorů, z toho 26 z řad AP a 13 z řad studentů. K dispozici je také celkem 33 náhradníků. 

Výsledky byly zveřejněny prostřednictvím webových stránek AS UPCE, dále 
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na zaměstnaneckém i studentském intranetu a vyvěšeny na úřední desce AS UPCE. K průběhu 

voleb nebyly vzneseny žádné připomínky. 

Dr. Vnenk následně přistoupil k předání osvědčení o členství v AS UPCE jednotlivým 

senátorkám a senátorům. 

2. Jmenování skrutátorů zasedání. 

Navržení skrutátoři pro toto zasedání MgA. Ivan Kopáčik a Ing. Ondřej Kuba, Ph.D. byli 

schváleni následným hlasováním.  

Hlasování se účastnilo 34 senátorů. 

Výsledek hlasování: 32 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

3. Schválení programu zasedání. 

Dr. Bělina seznámil přítomné s programem ustavujícího prvního zasedání AS UPCE a otevřel 

diskusi. K navrženému programu nebyly vzneseny žádné připomínky. Dr. Bělina vyzval 

senátory k hlasování.  

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuse. 

Hlasování se účastnilo 34 senátorů. 

Výsledek hlasování: 34 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Program zasedání byl schválen. 

4. Informace o činnosti odstupujícího předsednictva. 

Dr. Bělina informoval senátory, že program zasedání byl před vlastním jednáním schválen 

předsednictvem. Předseda AS UPCE převzal protokol s výsledky voleb do AS UPCE a zajistil 

jejich zveřejnění. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuse. 

5. Volba předsednictva AS UPCE. 

Dr. Bělina rekapituloval systém volby pětičlenného předsednictva AS UPCE dle Jednacího 

řádu AS UPCE a zahájil 1. kolo volby. Informace doplnil doc. Fischer a dr. Šmíd. 

Před vlastním hlasováním zazněly jmenné návrhy senátorů na kandidaturu dr. Kleprlíka, 

dr. Michálka, dr. Běliny, dr. Šmída a Mgr. Podeszwy. Ing. Šlapák senátorům tlumočil návrh 

Studentské rady UPCE. 

Dr. Bělina navrhl tříčlennou volební komisi ve složení: Mgr. Jindra Lavrenčíková, 

MgA. Ivan Kopáčik a Ing. Daniel Honc, Ph.D. K tomuto bodu neproběhla žádná diskuse. 

Proběhlo hlasování senátorů, kterým byla volební komise schválena.  

Hlasování se účastnilo 34 senátorů. 

Hlasování: 32 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

V 1. kole voleb předsednictva AS UPCE senátoři odevzdali 34 hlasovacích lístků, 

z toho 2 byly neplatné.  
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Ve volbě bylo tajným hlasováním navrženo 13 kandidátů, z toho 10 z řad AP a 3 z řad 

studentů. Výsledek tajného hlasování 1. kola: 

komora AP: JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. (FES)                32 hlasů 

  Ing. Petr Bělina, Ph.D. (FChT)                   30 hlasů 

 Mgr. Michal Kleprlík, Ph.D.  (FF)               29 hlasů  

 Ing. Tomáš Michálek, Ph.D.  (DFJP)           25 hlasů  

 Mgr. et Mgr. Ondřej Podeszwa (FZS)           4 hlasy 

 Ing. Daniel Honc, Ph.D. (FEI)                        3 hlasy 

 MgA. Ivan Kopáčik  (FR)                              2 hlasy 

 Mgr. Vít Blanař, Ph.D. (FZS)                         1 hlas 

  Mgr. Eva Hlaváčková, Ph.D. (FZS)               1 hlas 

 Mgr. Pavel Brebera, Ph.D. (JC)                     1 hlas  

komora studentů: Bc. Petr Leinweber (FChT)                        27 hlasů 

 Ing. Jiří Šlapák (DFJP)                                 2 hlasy 

 Mgr. Jindra Lavrenčíková (FF)                   2 hlasy  

Senátoři dr. Šmíd, dr. Bělina, dr. Kleprlík, dr. Michálek, Mgr. Podeszwa, dr. Honc, 

Bc. Leinweber a Ing. Šlapák s kandidaturou do předsednictva AS UPCE veřejně vyslovili 

souhlas. Senátoři MgA. Kopáčik, dr. Blanař, dr. Hlaváčková, dr. Brebera a Mgr. Lavrenčíková 

souhlas nevyjádřili.  

Výsledek tajného hlasování 2. kola, ve kterém bylo odevzdáno 34 hlasovacích lístků, 

z toho 2 byly neplatné.  

komora AP: Ing. Petr Bělina, Ph.D. (FChT)                   29 hlasů  

 JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. (FES)                29 hlasů 

   Mgr. Michal Kleprlík, Ph.D.  (FF)              24 hlasů  

 Ing. Tomáš Michálek, Ph.D.  (DFJP)           21 hlasů  

 Mgr. et Mgr. Ondřej Podeszwa (FZS)         19 hlasů 

 Ing. Daniel Honc, Ph.D. (FEI)                        6 hlasů 

komora studentů: Bc. Petr Leinweber (FChT)                        21 hlasů 

 Ing. Jiří Šlapák (DFJP)                                11 hlasů 

Z á v ě r: 

Členy předsednictva AS UPCE pro tříleté funkční období od 6. 1. 2023 byli zvoleni: 

Ing. Petr Bělina, Ph.D. (FChT), JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. (FES), Mgr. Michal Kleprlík, 

Ph.D. (FF), Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. (DFJP), a Bc. Petr Leinweber (FChT). 

6. Volba předsedy AS UPCE. 

Po vyhlášení výsledku voleb pětičlenného předsednictva ve složení čtyři AP a jeden student 

následovala volba předsedy AS UPCE. 
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Senátoři odevzdali 34 platných volebních lístků. 

Výsledek tajného hlasování:      Ing. Petr Bělina, Ph.D. (FChT)                  27 hlasů 

              Mgr. Michal Kleprlík, Ph.D.  (FF)                3 hlasy  

              Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. (DFJP)            2 hlasy 

                         JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. (FES)                   1 hlas 

                        Bc. Petr Leinweber (FChT)                             1 hlas 

Z á v ě r: 

Předsedou AS UPCE pro tříleté funkční období od 6. 1. 2023 byl zvolen Ing. Petr Bělina, 

Ph.D. (FChT). 

Nově zvolený předseda Ing. Petr Bělina, Ph.D. poděkoval senátorkám a senátorům 

za projevenou důvěru a pokračoval ve vedení 1. zasedání. 

Rektor prof. Čapek pogratuloval zvolenému předsedovi a všem členům předsednictva. 

V 15:40 zasedání opustil senátor doc. Čapský. 

7. Ustavení Legislativní komise, Ekonomické komise, Komise pro studium a tvůrčí činnost. 

Volba předsedů komisí AS UPCE. 

Dr. Bělina připomněl, že dle Jednacího řádu AS UPCE se o členství v Legislativní komisi, 

v Ekonomické komisi a v Komisi pro studium a tvůrčí činnost AS UPCE může přihlásit každý  

ze senátorů, ale i z akademických pracovníků univerzity, a vyzval senátory k návrhům 

na členství.  

V 15:50 zasedání opustil senátor doc. Hub. 

Ekonomická komise AS UPCE bude pracovat ve složení: 

 PhDr. Adam Horálek, Ph.D. (FF) 

Ing. Petr Bělina, Ph.D. (FChT) 

Mgr. Vít Blanař, Ph.D. (FZS) 

doc. Ing. Bohumil Culek, Ph.D. (DFJP) 

Ing. Daniel Honc, Ph.D. (FEI) 

Ing. Ondřej Kuba, Ph.D. (FES) 

Bc. Petr Leinweber (FChT) 

Štěpán Vrubel (FChT) 

Na návrh předsedy AS UPCE byl v tajné volbě zvolen předsedou Ekonomické komise 

AS UPCE PhDr. Adam Horálek, Ph.D. s počtem 30 hlasů. 

Legislativní komise AS UPCE bude pracovat ve složení: 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. (FES) 

doc. Ing. Jan Fischer, CSc. (FChT) 

doc. PhDr. Tomáš Jiránek, Ph.D. (FF) 

Mgr. Jindra Lavrenčíková (FF) 

Marek Manojlín (DFJP) 

Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. (DFJP) 

Mgr. et Mgr. Ondřej Podeszwa (FZS) 

Štěpán Vrubel (FChT) 

Na návrh předsedy AS UPCE byl v tajné volbě zvolen předsedou Legislativní komise 

AS UPCE JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. s počtem 30 hlasů. 
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Komise pro studium a tvůrčí činnost AS UPCE bude pracovat ve složení: 

 Ing. Jiří Šlapák (DFJP) 

Mgr. Pavel Brebera, Ph.D. (JC) 

prof. Ing. Aleš Imramovský, Ph.D. (FChT) 

doc. Ing. Jaroslav Kleprlík, Ph.D. (DFJP) 

Mgr. Michal Kleprlík, Ph.D. (FF) 

doc. Ing. Anna Krejčová, Ph.D. (FChT) 

Bc. Petr Leinweber (FChT) 

Mgr. David Rozen (FF) 

Mgr. Jana Škvrňáková, Ph.D. (FZS) 

Na návrh předsedy AS UPCE byl v tajné volbě zvolen předsedou Komise pro studium 

a tvůrčí činnost AS UPCE Ing. Jiří Šlapák s počtem 30 hlasů. 

8. Různé. 

dr. Bělina 

- reagoval na dotaz senátora dr. Horálka, který se týkal zasedacího pořádku; 

- informoval senátory o možnosti neformálního setkání AS UPCE, na kterém by proběhlo 

vzájemné seznámení senátorů a byly podány bližší informace o činnosti a fungování 

senátu. Setkání by byl účasten také rektor UPCE, který by senátorům blíže osvětlil 

problematiku přípravy rozpočtu UPCE. Setkání je plánováno na některé úterní 

odpoledne v měsíci únoru, o konkrétním termínu budou senátoři informováni 

v dostatečném předstihu; 

- informoval o možnosti hybridního zasedání AS UPCE a zmínil, že v případě této formy 

zasedání bude tajné hlasování probíhat v elektronické podobě prostřednictvím vlastních 

technických prostředků komunikace na dálku, dále zodpověděl dotaz doc. Kleprlíka; 

- informoval o přípravě harmonogramu zasedání AS UPCE v roce 2023; 

- poděkoval senátorům za vyjádřenou podporu při hlasování v rámci volby předsedy 

a předsednictva AS UPCE.  

Závěrem předseda dr. Bělina poděkoval všem senátorkám a senátorům za účast na ustavujícím 

prvním zasedání, nastínil činnost senátu pro nejbližší období a zasedání ukončil. 

 

Zapsala: Ing. Michaela Jeníčková 

 

 

                                                                   Ing. Petr Bělina, Ph.D., 

                                                                předseda AS UPCE        

 

 


